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Zadeva: 7. seja Sveta za trajnostni razvoj in varstvo okolja  

 

Prisotni:           Lista prisotnosti je priložena v prilogi 

 

Predstavitev popolavne obnove in dela na vodotokih 

Uvodoma so se predstavili člani sveta in predstavili, katera področja zastopajo v okviru STRIVO. 

Državna sekretarka je povedala, da bo ministrstvo za naravne vire in prostor (MNVP) v kratkem sprejelo 

sanacijski program, ki bo vključeval ukrepe za sanacijo vodotokov v vrednosti 1,3 milijarde evrov. 

Pojasnila je, da je koncept sanacijskega programa, da se z ukrepi zagotovi bolj trajne ukrepe, ki bodo 

prispevali k večji poplavni varnosti. Sanacijski program bo vključeval sonaravno urejanje vodotokov, kjer 

je to možno in smiselno. 

Predstavniki DRSV so predstavili 16 izvedenih terenskih obiskov po Sloveniji, kjer je bil program dela 

DRSV za leto 2024 in 2025 predstavljen občinam. Te so lahko na program vzdrževalnih del in sanacijskij 

program podale svoje predloge in prioritete, ki jih je DRSV smiselno in strokovno upošteval. Razložili so 

razlike med pojmi izredni ukrepi, vzdrževalna dela, sanacija in investicija, za lažje razumevanje 

predstavitve popoplavne obnove v nadaljevanju. Predstavili so tudi spletno aplikacijo pregledovalnik 

delovišč, ki omogoča transparenten vpogled izvedenih del na vodotokih.  

Kot so povedali se bo k popoplavni obnovi pristopilo celovito. V ta namen bo država naročila hidrološko 

hidravlične študije za vsa porečja in pripravila sistemsko povezane ukrepe za vsa porečja, ki bodo urejali 

poplavno varnost od izvira do izliva oziroma do meje s sosednjo državo.  

Državna sekretarka je povedala, da bo ministrstvo kadrovsko okrepilo in reorganiziralo DRSV. 

Izpostavila je težave neurejenosti sečnje v povirjih in odlaganja materiala ob vodotoke, kar povzroča 

težave ob visokih vodah, ki nosijo veliko materiala in s tem ogrožajo zamašitev pod mostovi. Kot eno od 

potencialnih težav je izpostavila tudi suše, zato bodo ukrepi predvidevali ukrepe, ki bodo lahko reševali 

to težavo v prihodnje. 

Predstavnik KGZS se je strinjal, da je kadrovsko potrebno okrepiti DRSV. Opozoril je na redno čiščenje 

strug. Strinjal se je glede težave z vlakami in poudaril, da mora za to poskrbeti nadzor v obliki 

inšpektorjev. Poudaril je ,da je potrebno vzpostaviti bolj pogost dialog med ministrstvom in predstavniki 

kmetov in iskanje kompromisov pri prostorskem umeščanju zadrževalnikov v prostor.  

 



 

 

 

Državna sekretarka je pojasnila, da je MNVP vzpostavil novo prakso glede izplačevanja odškodnin 

lastnikom kmetijskih zemljišč v suhih zadrževalnikih. Povedala je tudi, da bo nova Uredba o pogojih in 

omejitvah za izvajanje dejavnosti in posegov v prostor na območjih, ogroženih zaradi poplav in z njimi 

povezane erozije celinskih voda in morja zaostrila gradnjo na poplavnih območjih.  

Predstavnik PIC je predlagal izvedbo dogodkov na strokovni ravni, kjer bi se diskutiralo o temah, ki so 

zanimive za nevladne organizacije in strokovno javnost. Pohvalil je sistemski pristop protipoplavne 

varnosti in predlagal, se načrtuje ukrepov dolgoročno do leta 2050 in 2100. Kot je povedal, je potrebno 

narediti javno predstavitev analiza poplavnega dogodka in analize vzrokov na poplave izogib takšnim 

praksam v prihodnje. Predlagal je tudi strateški razmislek glede urejanja prostora.  

Predstavnika Univerze v Novem mestu je zanimalo, kaj DRSV počne z materialom iz strug in kako se 

ravna z onesnaženim materialom 

Predstavnica DRSV je pojasnila, da bo material uporabljen za gradnjo vodnogospodarske infrastrukture, 

v pripravi pa je tudi načrt upravljanja z materialom. Onesnažen material je odpadek in se ga odvaža na 

odlagališča odpadkov.  

 

Seja je bila zaključena: 11:41 

 

Sklepi: 

1. Članom STRIVO so bili predstavljeni ukrepi in načrt popoplavne sanacije vodotokov. 

2. Člani STRIVO pošljejo predstavniku MNVP predloge tem, ki bi jih obravnavali na strokovnih 

posvetih. 
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